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Abstract (en)
[origin: US2022050421A1] A device is for fastening a back on a middle of a watch. The back has a shoulder forming a cover arranged to cover
entirely partly with the middle and a body arranged to rest in the middle. The device includes at least one pin integral with the middle, a seal
mounted between the back and the middle. The back includes, near its periphery, at least one groove, the pin being arranged to slide in the groove
between a first position, called the insertion position in which the back is free, and a second position called locking position in which the back is
locked and positioned angularly relative to the middle. The groove includes at least one bump to form a hard point and increase the torque when the
pin passes through the bump.

Abstract (fr)
Dispositif de fixation d'un fond sur une carrure d'une montre, le fond présentant un épaulement formant un couvercle agencé pour couvrir en tout en
partie avec la carrure et un corps agencé pour reposer dans la carrure, ledit dispositif comprenant au moins un pion solidaire de la carrure, un joint
monté entre le fond et la carrure. Selon l'invention, le fond comprend, à proximité de sa périphérie, au moins une gorge, le pion étant agencé pour
coulisser dans la gorge entre une première position, dite position d'introduction dans laquelle le fond est libre, et une deuxième position dite position
de verrouillage dans laquelle le fond est verrouillé et positionné angulairement par rapport à la carrure, et en ce que ladite gorge comprend au moins
une bosse pour former un point dur et augmenter le couple lors du passage du pion au niveau de la bosse.
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